

**Annex B: Letter of Endorsement**

*Unofficial translation*

Ministry of Natural Resources  
of the Russian Federation

Deputy Minister

B.Gruzinskaya str., 4/6, Moscow  
D-242, GSP-5, 123995  
Tel: (095) 254-4800, fax: (095) 254-4310

1 September 2004 # BC-24-47/6454

To: Mr. Stefan Vassilev  
UNDP Resident Representative  
in the Russian Federation

Dear Mr. Vassilev!

The Ministry of Natural Resources of the Russian Federation supports the proposed UNDP/GEF project "Demonstrating sustainable conservation of biological diversity in four protected areas on Russia's Kamchatka peninsula. 2d Phase".

The unique value of the Kamchatka's biological diversity and the importance of conservation and sustainable development in the region are widely recognized. The 1<sup>st</sup> Phase of the project created the basis for the balanced approach towards biodiversity conservation and socio-economic development of the region. These results have to be strengthened and sustained during the second phase of this project.

Yours sincerely,

V.G. Stepankov



**МИНИСТЕРСТВО  
ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ  
РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ  
(МПР России)**

**ЗАМЕСТИТЕЛЬ МИНИСТРА**

ул. Б. Грузинская, д. 4/6, Москва

Д-242, ГСП-5, 123995

тел. (095) 254-48-00, факс (095) 254-43-10

*01.09.2002 № 24-47/6453*

на № \_\_\_\_\_ от \_\_\_\_\_

Постоянному представителю  
ПРООН в Российской Федерации

Г-ну Стефану Василеву

Уважаемый г-н Василев!

Министерство природных ресурсов Российской Федерации поддерживает проектное предложение по второй фазе проекта ПРООН/ГЭФ «Демонстрация устойчивого сохранения биологического разнообразия на примере четырех особо охраняемых природных территорий Камчатской области».

Уникальная ценность биологического разнообразия Камчатского полуострова и важность сохранения и устойчивого развития в регионе общепризнанны. В ходе реализации первой фазы проекта заложены основы сбалансированного подхода к сохранению биоразнообразия, увязанного с устойчивым социально-экономическим развитием региона, и эти результаты необходимо закрепить во второй фазе проекта.

С уважением,

В.Г. Степанков

Annex J: Co-financing Letters of Commitment

FROM : UPRPRIRODOBRESURS

PPK NO. : 12B174

JUN 21 2004 04:33PM P1

**АДМИНИСТРАЦИЯ  
КАМЧАТСКОЙ ОБЛАСТИ**

**УПРАВЛЕНИЕ  
ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ И  
ОХРАНЫ ОКРУЖАЮЩЕЙ СРЕДЫ**  
683040, г. Петропавловск-Камчатский  
пл. Ленина, 1, каб. 516  
тел./факс: (4152) 12-01-74  
e-mail: priroda@mail.km.ru

Проект ПРООН/ГЭФ  
Руководителем РГ-1

А.И.Стукалову

24.06.2004, № 954  
на 02/254 от 21.06.2004г.

Уважаемый Алексей Иванович!

На Ваш запрос, Управление природных ресурсов и охраны окружающей среды администрации Камчатской области сообщает, что по прогнозу на 2005 год в проекте областного бюджета Камчатской области предусмотрено выделение средств на содержание и развитие региональных парков в объеме 6,9 млн.руб. В 2006-2008 годы выделение средств на содержание и развитие региональных парков будет увеличено на индекс дефлятор и составит 24,0 млн.руб., в том числе по годам:

2006 год- 7,4 млн.руб.

2007 год-8,0 млн.руб.

2008 год-8,6млн.руб.

И.о.начальника управления



С.В.Иванов

Ministry of Natural Resources of the Russian Federation

Kronotsky State Biosphere Reserve  
684010, Elizovo, Kamchatka Oblast  
Ryabikova str., 48  
Tel/fax: (41531) 61754  
e-mail: zapoved@elrus.kamchatka.su

# 1-02/238 dated 21.06.2004

To: Mr. Yuri Karmadonov  
Project Manager  
UNDP/GEF project RUS/01/G31

Forecasted level of budget funding for the GU Kronotsky State Biosphere Reserve comes to: in 2005 - 17600 thousand roubles; in 2006 – 17850 thousand roubles; in 2007 – 18000 thousand roubles; in 2008 – 18150 thousand roubles.

These resources shall be considered as Russian co-funding within the framework of the UNDP/GEF project “Demonstrating sustainable conservation of biological diversity in four protected areas of Russia’s Kamchatka oblast”.

V.I. Mosolov  
Director a.i.  
Kronotsky State Biosphere Reserve

**АДМИНИСТРАЦИЯ  
КАМЧАТСКОЙ ОБЛАСТИ****УПРАВЛЕНИЕ  
ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ И  
ОХРАНЫ ОКРУЖАЮЩЕЙ СРЕДЫ**  
683040, г. Петропавловск-Камчатский  
ул. Ленина, 1, каб. 516  
тел./факс: (4152) 12-01-74  
e-mail: priroda@mail.km.ruПроект ПРООН/ГЭФ  
Руководителем РГ-1

А.И.Стукалову

21.06.2004, № 954  
на 02/254 от 21.06.2004г.

Уважаемый Алексей Иванович!

На Ваш запрос, Управление природных ресурсов и охраны окружающей среды администрации Камчатской области сообщает, что по прогнозу на 2005 год в проекте областного бюджета Камчатской области предусмотрено выделение средств на содержание и развитие региональных парков в объеме 6,9 млн.руб. В 2006-2008 годы выделение средств на содержание и развитие региональных парков будет увеличено на индекс дефлятор и составит 24,0 млн.руб., в том числе по годам:

2006 год - 7,4 млн.руб.

2007 год - 8,0 млн.руб.

2008 год - 8,6 млн.руб.

И.о. начальника управления



С.В.Иванов

Administration of the Kamchatka Oblast

Department for Nature Resources and Environment Protection  
683040, Petropavlovsk-Kamchatsky  
Lenina sq., 1, room 516  
Tel/fax: (4152) 120174  
e-mail: [priroda@mail.iks.ru](mailto:priroda@mail.iks.ru)

21.06.2004 #994  
to 02/254 dated 21.06.04

To: Mr. Alexey I. Stukalov  
UNDP/GEF Working Group Leader

Dear Mr. Stukalov,

Following your request, the Department for Natural Resources and Environment Protection of the Administration of Kamchatka Oblast confirms that according to the budget forecast for 2005, the Kamchatka oblast allocates from its regional budget the amount of 6.9 million roubles for the maintenance and development of the regional nature parks in 2005. In 2006-2008 allocation for the maintenance and development of the regional parks will increase by the inflation index and will come to 24 million roubles, including:

2006	-	7.4 million roubles
2007	-	8.0 million roubles
2008	-	8.6 million roubles

S.V. Inyavkin  
Head of Department a.i.